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BRM.0002.1.2024 

 

Protokół Nr LVIII/24 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 10 stycznia 2024 r. 

 

Nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Szydłowcu odbyła się w sali konferencyjnej 

Regionalnego Centrum Biblioteczno-Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9B. 

W sesji uczestniczyło 11 radnych, nieobecni: radna Dorota Jakubczyk, radny Maciej Kapturki 

radny Marek Artur Koniarczyk oraz radny Paweł Surdy. 

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, zastępca burmistrza Aneta Furmańska, sekretarz Dorota 

Kubiś, skarbnik Iwona Czarnota, radca prawny Aneta Woźniak oraz osoby zaproszone. 

 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła sesję, powitała zebranych 

i przewodniczyła obradom.  

Poinformowała zebranych, że obrady Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne. Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Nagrania 

zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie 

przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane posiada prawo dostępu do treści swoich 

danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego, tj. 

Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, w przypadku gdy uzna, że przetwarzanie danych 

narusza obowiązujące przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewodnicząca obrad poprosiła o potwierdzenie obecności radnych w systemie 

elektronicznym – załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopcycka przedstawiała porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr LVII/426/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

21 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2024 – 2036; 

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Nr LVII/427/23 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 2023 r. na rok 2024; 

3) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Szydłowiec. 

3. Zamknięcie obrad.  

 

Ad 2 ppkt 1.  

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Uchwale Nr LVII/426/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 2023 r. 
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w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2024 – 2036 /w zał. 

do prot./. 

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały– załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 2 ppkt 2 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Uchwale Budżetowej Nr LVII/427/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 

2023 r. na rok 2024 /w zał. do prot./. 

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Grażyna Rycerska zauważyła, że jak zostało przedstawione w projekcie uchwały 

w ubiegłym roku ponad 300.000 zł została przeznaczone na budowę drogi 8KDD, a jak 

widzimy w tym roku na ten cel przeznaczone jest 600.000 zł, co daje prawie 1.000.000 zł. 

Radna zapytała jaki odcinek został wykonany za te środki oraz do ilu działek został wykonany 

zjazd? Zapytała również o budynek znajdujący się przy ulicy Radomskiej 38, czy w tym roku 

znajdą się środki w budżecie na wyremontowanie tego budynku? Ewentualnie czy środki na 

ten cel zostaną pozyskane? A jeśli nie to radna poprosiła, aby Burmistrz wyjaśnił co zamierza 

dalej zrobić z tym budynkiem?  

 

Radny Leszek Jakubowski poprosił, aby Skarbnik Gminy wyjaśniła co oznacza zapis 

„realizacja w roku 2023”? Radny mówił o punkcie w dziale transport i łączność odnośnie drogi 

8KDD. W ubiegłym roku 301.000 zł, a w roku 2024 kwota 600.000 zł radny zapytał, czego 

będzie dotyczyła ta kwota? Czy dotycz ona dalszej rozbudowy tej drogi? 

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odpowiedziała, że w roku 2023 nie wpłynęło nam 

688.643 zł refundacji za przedszkola. W związku z tym, że mieliśmy niewiele inwestycji 

których moglibyśmy nie zapłacić w roku 2023, ponieważ te inwestycji wykonane na koniec 

roku były dotowane z różnych źródeł, w związku z powyższym musieliśmy wybrać inwestycję 

dotowaną z środków własnych, a i tak czekaliśmy do ostatniego dnia, do 29 grudnia, bo gdyby 

nam te środki wpłynęły to nie byłoby tej dodatkowej zmiany. Dlatego zapłaciliśmy z tych 

środków które nam wpłynęły 300.000 zł plus nasze 1190 zł za nadzór, a te pieniądze które nam 

wpływają w styczniu, te 600.000 zł przeznaczamy na dalszą część zapłaty za fakturę za drogę 

8KDD. 
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Burmistrz Szydłowca Artur Ludew uzupełnił, że całą tą kwotę mieliśmy zaplanowaną 

w zeszłym roku i po stronie dochodowej i tutaj z tego powodu o którym już powiedziała 

Skarbnik Gminy (że po stronie dochodowej nie wpłynęły nam środki ponad 600.000 zł 

refundacji z środków unijnych na przedszkola) dlatego tak to zostało rozłożone. Natomiast cały 

zakres tej inwestycji drogowej został zrealizowany, cały odcinek dogi od ulicy Kościuszki do 

ulicy Różanej. Zjazdy zostały wykonane zgodnie z dokumentacją techniczną. Burmistrz 

odniósł się również do pytania o plany dotyczące budynku przy ulicy Radomskiej 38 

informując, że było prowadzone postępowanie o zasiedzenie i jeśli się zakończyło to zajmiemy 

się tym budynkiem i będziemy starali się o pozyskanie środków zewnętrznych na remont tego 

budynku. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały– załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 2 ppkt 3.  

Naczelnik Wydziału Funduszy Strukturalnych i Strategii Rozwoju Milena Gruszczyńska 

przedstawiała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Szydłowiec /w zał. do prot./. 

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Leszek Jakubowski stwierdził, że zapewne program ten będzie przygotowywała firma 

zewnętrzna, dlatego chciałby poznać koszt opracowania takiego programu.  

 

Naczelnik Wydziału Funduszy Strukturalnych i Strategii Rozwoju Milena Gruszczyńska 

odpowiedziała, że nie pamięta dokładnej kwoty, ponieważ umowa została podpisana rok temu, 

ale jest to koszt około 20.000 zł. Dodała również, że firma została wyłoniona na etapie 

zapytania ofertowego ogólnie dostępnego, opublikowanego w BIP Urzędu Miejskiego, tak 

więc oferta jest na pewno najkorzystniejsza ze względu na cenę.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odpowiedziała, że dokładana kwota to 20.787 zł.  

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały– załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 3. 

Na tym porządek LVIII sesji został wyczerpany. 

 

Przewodnicząca obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam nadzwyczajną 

sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu” zamknęła nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej 

w Szydłowcu. 
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Czas trwania sesji od godz. 1400 do godz. 1430. 

 

Rada podjęła uchwały: LVIII/428/24, LVIII/429/24, LVIII/430/24. 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu była Paulina Bednarczyk.  

Protokołowała: 

Paulina Bednarczyk 

 

Przewodnicząca obrad 

 

      Jadwiga Kopycka 

 


